
PROTOKÓŁ NR LI/2022 

RADY GMINY WIELKA NIESZAWKA 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, 

która odbyła się w dniu 28 czerwca 2022 roku 

w godz. 15:00 do 17:30 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Jadwiga Pawlikowska 

7. Aleksandra Rębacz  

8. Alina Sobecka  

9. Marcin Sobiech 

10. Katarzyna Streich 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski  

14. Ewa Tarkowska 

15. Arkadiusz Wyrzykowski 

. 

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia:  

a) stwierdzenie quorum,  

b) przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z:  

a) XLVIII sesji, która odbyła się w dniu 26 kwietnia 2022 roku.  

b) XLIX sesji, która odbyła się w dniu 31 maja 2022 roku.  

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) wyrażenia zgody na wykoszenie traw na użytkach ekologicznych (druk nr 1)  

b) podjęcia działań zmierzających do budowy Inteligentnego Terminalu Komunikacyjnego POINT 

(druk nr 2)  
c) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 3)  

d) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 4)  

4. Informacja dot. funkcjonowania Referatu Utrzymania Infrastruktury i Gospodarki odpadami w 

Urzędzie Gminy w Wielkiej Nieszawce w 2021 roku (druk nr 5)  

5. Informacja z działalności Centrum Sportu i Rekreacji „Olender” sp. z o.o. w Wielkiej Nieszawce za 

okres od 01.01.2021 do 31.12.2021 r. (druk nr 6)  

6. Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji.  

7. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał.  

8. Interpelacje i wolne wnioski.  

9. Zakończenie sesji. 

 

 

 

 



AD.1  

LI sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta 

Szymańska. 

 

Na wstępie powitała  Pana Wójta, Panie i Panów Radnych, pracowników urzędu, mieszkańców 

gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 13, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

 

Pan Wójt - zgłosił uwagi w sprawie zmian porządku obrad: 

- zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie podjęcia działań zmierzających do budowy ITK POINT 

- przeniesienie Informacji z działalności Centrum Sportu i Rekreacji „Olender” sp. z o.o. w Wielkiej 

Nieszawce za okres od 01.01.2021 do 31.12.2021 r.  na pozycję nr 2  

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie 

podjęcia działań zmierzających do budowy ITK  

 

Głosowano w sprawie: 
zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie podjęcia działań zmierzających do budowy ITK POINT.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna 

Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Szulc, Ewa Tarkowska 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów zdjęła z porządku obrad 

uchwałę w sprawie podjęcia działań zmierzających do budowy ITK 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przesunięcie Informacji z działalności CSiR Olender 

 

Głosowano w sprawie: 

przesunięcia pkt. 5 na pozycję nr.2 - Informacja z działalności CSiR Olender.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna 

Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Szulc, Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przesunęła Informację  

z działalności CSiR Olender 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie zmienionego porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna 

Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Szulc, Ewa Tarkowska 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła zmieniony porządek 

obrad 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w sprawie Protokołu Nr XLVIII  

z dnia 26 kwietnia 2022 r. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Alina Sobecka 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Przewodnicząca Rady 

Wójt Gminy 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z sesji nr XLVIII z dnia 26 

kwietnia 2022 r. 

 



Głosowano w sprawie: 

protokołu z XLVIII sesji, która odbyła się w dniu 26 kwietnia 2022 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra 

Rębacz , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz 

Wyrzykowski 

PRZECIW (2) 

Aniela Grela, Alina Sobecka  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Szulc, Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła protokół z XVIII 

sesji z dn. 26 kwietnia 2022 r. 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w sprawie Protokołu Nr XLIX  

z dnia 26 kwietnia 2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z sesji nr XLIX  

z dnia 31 maja  2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

protokołu z XLIX sesji, która odbyła się w dniu 31 maja 2022 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra 

Rębacz , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz 

Wyrzykowski 

PRZECIW (1) 

Aniela Grela 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka  



NIEOBECNI (2) 

Rafał Szulc, Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła protokół z XLIX 

sesji z dn. 31 maja 2022 r. 

 

 

Ad. 2   

Przewodnicząca Rady poprosiła Prezesa Zarządu CSiR Olender o zabranie głosu w sprawie 

przedstawienia Informacji z działalności Centrum Sportu i Rekreacji „Olender” sp. z o.o.  

w Wielkiej Nieszawce za okres od 01.01.2021 do 31.12.2021 r 

 

Prezes Zarządu CSiR zabrał głos i przedstawił Informację z działalności CSiR Olender 

. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka –poinformowała, że 

otrzymała informację od pracownika Urzędu Gminy, iż Komisja nie opiniuje informacji o działalności 

CSiR Olender 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w sprawie Informacji z działalności CSiR Olender 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Aniela Grela 

Radny Mieczysław Kociucki 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Prezes Zarządu CSiR Olender 

 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wykoszenie traw na użytkach ekologicznych 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska– poinformowała, że komisja w dn. 27 czerwca 2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie 

 



Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na wykoszenie traw na użytkach ekologicznych 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na wykoszenie traw na użytkach ekologicznych 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna 

Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Szulc, Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na wykoszenie traw na użytkach ekologicznych 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat projektu uchwały w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwigę Pawlikowską 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że komisja w dn. 27 czerwca 2022 r. przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych 

 

Głosowano w sprawie: 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych .  

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna 

Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Szulc, Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Katarzynę 

Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – Komisja Rewizyjna na posiedzeniu  

w dn. 28 czerwca 2022 r. po wyjaśnieniach pracownika merytorycznego nie wniosła zastrzeżeń  

co do punktów zawartych w projekcie uchwały. Komisja Rewizyjna jedynie zaznacza,  

iż Wójt nie wykonuje postanowień, które były uzgodnione i przegłosowane 4 głosami ZA 

 na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dn. 30 maja 2022 roku dotyczące ewentualnego wprowadzenia 

środków finansowych po rozstrzygnięciu przetargowym na zadania pod nazwą Remont ul. Topolowej 

w Małej Nieszawce oraz Remont ul. Przemysłowej w Małej Nieszawce. 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Aniela Grela 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Sekretarz Gminy 

Wójt Gminy 

Kierownik Referatu Inwestycji 

 

Radna Katarzyna Streich poinformowała, iż w tym projekcie uchwały wstrzymuje się od głosu 

gdyż postanowienia które były zrobione nie są wykonywane 

 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 



 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

Wielka Nieszawka na rok 2022 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 4).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra 

Rębacz , Marcin Sobiech, Wioletta Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski  

NIEOBECNI (2) 

Rafał Szulc, Ewa Tarkowska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 

 

PRZERWA 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Kierownika Referatu Utrzymania Infrastruktury i Gospodarki 

Odpadami  o wprowadzenie w temat Informacji dot. funkcjonowania Referatu Utrzymania 

Infrastruktury i Gospodarki odpadami w Urzędzie Gminy w Wielkiej Nieszawce w 2021 roku 

 

Kierownik Referatu Utrzymania Infrastruktury i Gospodarki Odpadami przedstawił informację 

dotyczącą swojego Referatu 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Jadwiga Pawlikowska 

Radny Ireneusz Śmiechowski 

Radna Aniela Grela 

Radny Ryszard Kryszewski 

Radna Katarzyna Streich 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Alina Sobecka 

Radna Aleksandra Rębacz 

 

Odpowiedzi udzielili: 

Kierownik Referatu Utrzymania Infrastruktury i Gospodarki Odpadami Sekretarz Gminy 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 



 

AD. 6 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:  

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 27 czerwca opiniując 

materiały na sesję i sprawy bieżące mieszkańców 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja spotkała się 

w dn. 28 czerwca 2022 r. i opiniowała materiały na sesję oraz poprowadziła rozmowy dotyczące 

ścieżki rowerowej wraz z wszystkim aspektami, które dotyczą tej inwestycji 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka –poinformowała, że 

Komisja spotkała się w dn. 28  czerwca opiniując materiały na sesję, z powodu braku pracowników 

urzędu oraz przedstawiciela z CSiR Olender nie opiniowano druku nr. 6 tj. Informacja z działalności 

CSiR Olender 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz – poinformowała, że 

Komisja nie spotykała się pomiędzy sesjami 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji Marcin Sobiech – poinformował, że Komisja 

nie spotykała się pomiędzy sesjami 

 

 AD. 7 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji podjętych uchwał z sesji L, która odbyła 

się 14 czerwca 2022 roku  

 

 

AD. 8 

Interpelacje i wolne wnioski 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Pan Wójt – poprosił o głos i udzielił odpowiedzi Radnej Katarzynie Streich dot. 9 imprez 

 

Radny Ireneusz Śmiechowski – poruszył temat: 

 Ścieżki rowerowej 

 Spotkania Marszałka Woj. Kuj-Pom. z wykonawcą 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

 

 

Radny Mieczysław Kociucki – poruszył temat: 

 Ścieżki rowerowej 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

 

 

Radna  Katarzyna Streich – poruszyła temat: 

 Ścieżki rowerowej 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 



Radny Ryszard Kryszewski – poruszył temat: 

 Wiadukt na Kąkolu (ul. Dybowska) 

 Usuwanie igliwia i kory na ul. Sosnowej 

 Ul. Kolejowa od ul. Ogrodowej w stronę przejazdu uzupełnienie braków (do asfaltowanie) 

 Ścieżka rowerowa (ul. Ogrodowa - pęknięcia) 

 

 

Radna Aniela Grela – poruszyła temat: 

 Ścieżki rowerowej 

 Przejścia przez DK10 

 Ul. Sowiej 

 Odpowiedzi otrzymanych od Urzędu Gminy 

 Uzupełnienia odpowiedzi otrzymanych od urzędu 

 

Kierownik Referatu Inwestycji – udzielił odpowiedzi Radnej 

*Radna Aniela Grela podziękowała Kierownikowi GOPS oraz wszystkim pracownikom za 

bezinteresowną pomoc dla pewnej osoby 

 

Radna Katarzyna Streich  – poruszyła  temat: 

 Zadawania pytań w kierunku Wójta jako osoby zarządzającej Gminą 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski  – poruszył  temat: 

 Częstych awarii przejazdu kolejowego na przejeździe w Małej Nieszawce w ul.Leśnej 

 Przejęcia ul. Rzemieślniczej wzdłuż torów 

 Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

Sołtys Brygida Czapiewska poruszyła temat: 

 Rozmów z Nadleśnictwem Cierpiszewo w sprawie wymiany gruntów (przykład ul. Leśna  

czy ul. Kolorowa) 

 Skontaktowania się z Nadleśnictwem w celu poprawy jakości ul. Kolorowej 

Sekretarz Gminy – udzieliła odpowiedzi Pani Sołtys 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła punkt Interpelacje i wolne wnioski. 

 

Ad. 10 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie udziału w LI  

sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady.  

 

Nagranie sesji wraz z transkrypcją znajduje się pod linkiem:   

 

https://esesja.tv/transmisja/28248/li-sesja-rady-gminy-28062022.htm 

 

 

Protokołował                                                           Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Miłosz Paliwoda                                                          (-) Wioletta Szymańska 

https://esesja.tv/transmisja/28248/li-sesja-rady-gminy-28062022.htm

